
il:.'l:y;tir:, l), ,tl'.)"{? f ? l{ <¡*i È:l*

ãç1. ¿r t l l, ç,zzìi's í :,;tt" í: i: {:¿ s t.i Tt ¡" t"t t*":¡¡

Zahájeníjednání 16:30
Ukonðení jednání: 18:30
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PÍítomni: RNDr. J. .Ien5ovská - piedsedkynð komise
Ing. J. Guroviðová - tajemník
K. Bure5ová, M. VáSa, Ing. J. Carbolová, Ing. V. Berou5ek - ðlenové komise

Omluveni: -
NepÍítomni: -
Piizvaní zamðstnanci ÚVtð Pzt:
Hosté:
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Jednání zahajila piedsedkynë komise. Bvly prodiskutovány body z minulého jednání kornise a nové bodv
iednání:

TÍe5ñovf sad Skalka
Paní Bure5ová informovala komisi o schúzce se zástupci obce Sibiina, které se s manZelem
zúöastnili. Vzhledem k tomu, ùe na této schüzce byla pÍítomna nová rnístostarostka SibÍiny, která
nebyla doposud o problematice dostateðné informována, probéhla tato v duchu nastínëní
ploblematiky se zíxérem, Ze obec SibÍina mâ zâjen o rozvoj této lokality a do budoucna chce
spolupracovat sna5í MÖ na rozvoji tohoto uzemí a návaznosti stezek, které pÌechâzejipiesuzemí
na5i MÖ do katastrálního území Sibiiny i dal5ích obcí. JiZ v souðasné dobè SibÍina spolupracuje na
propojení uzemí sdal5ími obcemi (Slu5tice, Kvëtnice...). Paní Bure5ová piedá paní Jen5ovské
kontakt na zástupce obce Sibiina.

JiZní cesty
V souðasné dobë jsou cesty pod ledem, takZe se nedá zdokumentovat stav jejich po5kození. Práce na
jejich opravách by mély byt piesunuty dle vfvoje klimatickych podmínek a poté budou opravy
zkontrolovány (paní Bure5ová, pÌípadné i ostatní ðlenové komise). Dopis ohlednè ðetrného zachâzení
se zemédëlskou technikou zatím ZD Sestajovice nezaslán (úkol trvá * termín 31.3.2017).

Orchidejová louka - biokoridor Bðchovického potoka
Paní Bure5ová pÍinesla flash disk (e-mailem ne5lo zaslat), aby mëla k dispozici mateliál botanické
studie Orchidejové louky. Paní Guroviðová jí ho pÍehraje a pani Bure5ová do pÌíStího jednání zjistí, o
kolik pozemkù a o jaky poðet jejich majitelfi by se mëlo na zakladé provedené studie jednat a zda
bude smysluplné a ekonomicky únosné jednotlivé vlastníky obesílat.

Kácení:
'/ Spahf stav dievin (topol) u pëSiny za koncem ulice ðankovská, parcela ð. 1408/1

* Spatn¡f stav topolu byl provði'en pracovníky OZPD a byly provedeny neodkladné práce -
proiezy stromù (vrby a topol), které bezprostiednë ohroZovaly procházející osoby. Práce
provedeny v prübëhu ledna.
Dále byla diskutována moZnost dal5ího vyuùiti tohoto územi. Paní Guroviðová piinesla v tiStëné
podobë v¡fkres vyuùiti ínemí zÚzemniho plánu - pozemky l408ll a 140511k. ú. Újezd nad Lesy.
Paní Carbolová navrhla, aby se alespori ðásteðnð toto území nechalo proðistit v letoSním roce a
aby na louce byla posekána trava, piípadnë aby dendrolog posoudil celou lokalitu ohledné dalËího
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perspektivního vyuZití pÍítonnycli rostlin. S tín-r souhlasili i ost¿rtní ðlenové komise. Nadále .je
tÍeba l'e5it celou lokalitu.

I Stav parku pÍed ZS - vysadba vánoðního stromu.
Paní Guroviðová oznâmila, Ze reklamace starého vánoðního stromu byla'zatnífiruta a jiZ se nedá
v reklamaöním Íízení pokraðovat fie to koneðné ie5ení). Dále pÍedala paní Carbolové (a paní
Bure5ové) dokumenty s vyznaðením zasít'ování a drenâLnich prvkü v parku. Paní Carbolová a

Bure5ová do pií5tího jednání materiály prostuduií a pokusí se navrhnout nové umísténí vánoðního

. stromu v parku pied ZS, pokud se na.jde vhodné místo.

5. Úprava zelenë pÍed tðlocviðnou _- ze Skoly byl vznesen poZaclavek na úpravu - zkrácen í a zastiiùetti
Livych plotfr u budovy MZS Polesnâ 1690. Práce byly provedeny v prübëhu ledna - zaji5t'oval OZpn.

6. lliízy u hÍiStð - V loriskérn roce do5lo ke kalamitnímu stavu, kdy náhlf piíval velkého mnoZství
tèZkého, mokrého snëhu zpüsobil zlorny korun mnoha stromfr. Z dfivodu prevence pádu dr'eviny s

pÍedpokladem ohroZeni zdraví osob a rnajetku byly odstranény 3 bií2y,2 vrby a2 topoly o prümèrech
7-20 cm na pozemku parc. ð. 1583 v k.ú. Újezdnad Lesy, které byly naklonëné nad pr'íjezdovou cestu
k fbtbalovérnu hii5ti a restauraci. Práce byly plovedeny v prübëhu ledna - zajiðt'oval OZPD.

7. Spla5ky na Blatovð voblasti Blatova je dlouhodob¡frn problémem nelegální vypou5tëní
spla5kovych vod do historického trativodu, ktery vede ulicí Starokolínskou v úseku pÍes ulici
On5oveckou a Ochozskou smðrem k Bëchovickému potoku (plus dal5í úseky, které nesou pÍesnë
identifikovány). Obðané bylí informováni prostiednictvím Ú.iezdského zpravodaje a webu úÌadu o
zkolaudování deSt'ové kanalizace v ulici Starokolínská v úseku od autobusové zastávky Blatov
smérem z centra Prahy pies ulice Onðoveckou a Ochozskou smërem k Bëchovickému potoku (v
celkové délce 365,59 m), na kterou mohou napojit dest'ové svody svych nemovitostí. Informace bude
znovu uveiejnðna v dal5ím öísle Újezdského zpravodaje. Ctanty zaji5t'uje paní Guroviðová.

8. Alej od sibiinské Skoly
Paní Bure5ová vznesladotaz ohlednð náhradní vysadby SZDC, zda je moZno vymðnit uschlé stromy
v zëtruce. Paní Guroviðová odpovëdëla, ùe v loñském roce bylo vyrnënëno 5 stromù ve 2 etapâch,
stav stromù je nadále sledován a bude v piípadë uschnutí dal5ích poZadována jejich v¡¡irnðna v rámci
zâruky, která trvá 5let (2 roky záruka + 3 roky následná péöe).

9. Nová v¡fsadba u Chovného rybníka
Paní Bure5ová se dotënala, zda .je moZno uplatnit záruku na uschlé stromy. Revitalizaci Chovného
rybníka mël ve své kompetenci odbor majetku (pan Gross), dle jeho sdëleni (prostr'ednictvím pí
Guroviðové), byla uplatnëna zétruka na tyto stromy, která ale nebyla uznítna. Z toh:oto dfrvodu bude na
jaie zpracován nov¡f odborny posudek a zéieäitost bude, pokud to posudek prokâùe, opðt Íe5ena
v rámci reklamaðního Íízení.

10. Plán sekání a dal5ích prací
Paní Guroviðová seznámila ðlerry komise s tím, jak¡fm zpùsobem probíhá nauzemi MÕ sekání zelenð
(ðást je pod smlouvou se spoleðností AVE CZ s.r.o. a ostatní plochy seká öeta odboru VHÖ, kromë
zelenð okolo hlavních silnic, kde ðásteðnë seká TSK).
Ohlednð úklidu stanoviðt'na tÍídëny odpad, tyto uklízí 3 x tydnð PraZské sluZby a.s., ale pouze ty typy
opadü, které patií mezi tiídëné na daném stanovi5ti a které jsou umístðny uvnitÌ stanovi5t' (za plotem
uZ ne). Tyto odpady, které PraZské sluZby a.s. neuklidí, uklízí také ö,efa VI{Õ, vëtSinou na podnët
pracovníkù OZPO.
Oiezy vètví a úklid listí zaji5t'uje bud' ðeta VHÕ nebo odborné firmy, dle rozhodnutí placovníkfr
OZPD.
Paní Bure5ová upozornila na to, ùe tento úklid je nejvíce vnímán na5imi obðany a z tohoto pohledu
také hodnotí práci úiadu a bylo by zapotÌebí tyto práce zlep5it. S tímto souhlasili v5ichni ðlenové
komise.

tt. Ú¿rZUa zelenë mezi Levelem a sousední zdí.
Paní Bure5ová poZaduje udrZet tuto zeleñ v dobrém stavu a je zapotiebí hluboce zmladit Svídu
krvavou a vykluöit Sípek. Bude projednáno s panem Zemanem, ktery má budovu Levelu ne své
správé.

12. Cyklotrasa 450/500, úsek Klánovice-Kolodðje



Byla projednána projektová dokumentace, která se tfká navrhované eyklostezky a hipostezky, která
navazuje na ulici Oplanskou a smëfuje ke Kolodëjrhn. Õlenové komise se dohodli na doplnëní bodu
do dopisu, kterlom MÕ zaslílå wé plipomlnky k projektu projektové kancelafi, v tomto znéní; "V celé
délee lravrhované hipostezky a cyklostezky vysázet stronroÍadí na zapadní stranu dle vzorového
pÌíðného fezu pÍe.dloåonó projektové dokumentace. ZaJistí pl Guroviðová.

Na závër jednání oznátmil pan VáSa, ùe vzhledem k jeho vðku a zdravotnímu stavu, by chtël ukonðit své
ðlenství v KZP do zaðátku prár;dnin. Za nového ðlena navrhl paní Jaroslavu Cikhartovou. Paní Carbolová
navrhla pana Romana Biezinu, vzhledem k jeho zku5enostem a dlouhodobé znalosti problematiky Zivotního
prostiedí v Ujezdë nad Lesy.

Zapsal: Ing. Guroviðová dne:16.22Ùfi

Ptud¿áno k plipomlnkování RNDr. Jen5ovské dne 16,2.2Afi

Piipomfnky zaprøcav áirry : 17 .2.21 17
Zëtpis ovðÍen dne 17 .2.20 1 7 e-mailem
Termín pÍíStlho jednání je: 15,3.2017 v 16¡30 hod. v kaneeláfi ð, 6
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